

# HS-8199彩盒包装尼龙厨具

产品名称	HS-8199彩盒包装尼龙厨具
公司名称	余姚市海升塑料金属制品有限公司
价格	23.00/套
规格参数	品牌:HS 材质:不锈钢 规格:7件套
公司地址	中国 浙江 余姚市 三七市镇工业区
联系电话	86 0574 62936342

## 产品详情

品牌	HS	材质	不锈钢
规格	7件套	包装	彩盒
贸易属性	外贸原单	产品类别	烹饪铲

7件套钢丝架尼龙厨具 这套产品手柄采用不锈钢材质，配耐高温尼龙，配钢丝架。本公司为专业生产厂家，价格合理，欢迎各位客商选购。

本公司创始于1995年,是专业生产不锈钢厨具,尼龙厨具,厨房小工具等系列厨房用品的专业工厂,产品在行业内享有较高的声誉.

本公司可以按产品图样,工艺卡生产出各种优质的厨房用品,公司生产的尼龙厨具类产品已通过国际sgs标准测试,美国fda食品级测试。本公司已获得自营进出口权,已通过iso9001:2000认证,目前有不锈厨具,尼龙厨具,厨房小工具三大类型,300多个系列的产品,公司产品远销欧洲、北美、中东等100多个国家。

本公司宗旨：信誉第一，质量至上，价格合理。

本公司期望与各位客商共同开发市场，共创“海升”品牌。

yuyao haisheng plastic&metal products co.,ltd is a professional kitchenware manufacturer is founded in 1995, which specialized in producing stainless steel kitchen tools. nylon kitchen tools and kitchen gadgets!

we can produce quality products according to the drawing and process chart. for our nylon kitchen tools series have passed sgs&fda food testing certificate. to ensure the quality, the company has passed iso 9001:2000. the company obtained the right to import and export. we have nearly 300 kinds of stainless steel cutlery. nylon kitchen tools and kitchen gadgets, our products exported to europe, north america and middle east etc. more than 100 foreign

countries.

competitive price is based on guarantee quality, hope to establish long time business relationship with you!

good quality, good service and competitive price, welcome old and new customers.

let ' s make together “ hs ” brand famed all over the world!